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حضور بانک صادرات ایران در 
نمایشگاه »روستا آباد«

نمایشگاه توانمندی ها و ظرفیت های عشایری و 
روستایی کشور با عنوان »روستا آباد« با سخنان 
معاون اول رئیس جمهور و مشارکت بانک صادرات 
کرد. کار  به  آغاز  تهران  مصلی  محل  در   ایران 
ایران،  صادرات  بانک  روابط عمومی  گزارش  به 
معاون اول رئیس جمهور در بازدید از بخش های 
مختلف این نمایشگاه که به عنوان بزرگترین رویداد 
نمایشگاهی عرضه محصولات روستایی و عشایری 
و با عنوان »روستا آباد« آغاز به کار کرد، از نزدیک 
با برخی شرکت کنندگان در این نمایشگاه به گفتگو 
پرداخت. محمد مخبر، در آئین افتتاح این نمایشگاه 
با تبریک هفته وحدت و سالروز ولادت پیامبر اکرم 
صلی الله علیه و آله، روستاهای کشور را عامل مهم 
تامین امنیت غذایی کشور دانست و تاکید کرد: 
روستاها بر خلاف تصور رایج، از بقیه مردم کشور 
در تامین امنیت غذایی و مایحتاج مردم دستگیری 
می کنند. وی تاکید کرد: امروز امنیت غذایی مدیون 

روستاها است و این کار بزرگی است.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اینکه باید 
بستر فعالیت های اقتصادی و تولیدی و همچنین 
اشتغال در روستاها را تقویت کرد، افزود: امروز 
ارزان ترین، سریع ترین و مؤثرترین راه برای تامین 

مولفه های امنیت غذایی در روستاها است.
مخبر با تاکید بر لزوم توجه بیشتر به تامین و 
اگر  افزود:  دامی،  نهاده های  در  تولید  استقلال 
بسترسازی های لازم برای تولید در روستاها فراهم 
شود، نیازی به واردات سالانه 17 تا 18 میلیارد دلار 
نهاده های دامی نیست. معاون اول رئیس جمهور 
با اشاره به اینکه روستاها باید به کانون تولید تبدیل 
شوند تا روند مهاجرت به شهرها معکوس شود، 
دانش بنیان  شرکت های  بیشتر  تمرکز  خواستار 
این نمایشگاه  در راستای تولیدات روستایی شد. 
توانمندی های  ارائه  و  مشارکت  افزایش  هدف  با 
تولیدکنندگان عشایری و روستایی و رونق اشتغال 
دسترسی  همچنین  و  کشاورزی  بخش های  در 
با   ایرانی  مختلف  اقوام  محصولات  به  مستقیم 
تخصیص 1۲00 غرفه از 1۲ تا 18 مهرماه برپاشده و 
در روز نخست با استقبال قابل توجهی از سوی 
مردم روبرو شد.  این نمایشگاه همه روزه از ساعت 
10 تا ۲0:30 با نمایش انواع محصولات و تولیدات 
روستایی و عشایری و همچنین نمایش های جذابی 
مردم  رسوم  و  آداب  و  فرهنگی  توانمندی های  از 

اقصی نقاط ایران پذیرای مردم است.
بانک صادرات ایران با سرلوحه قراردادن حمایت 
از اشتغالزایی و تولید در بخش مشاغل خانگی و 
بنگاه های کوچک و متوسط در قالب مسئولیت های 
از  پشتیبانی  در  توجهی  قابل  سهم  اجتماعی، 
معیشت و رفاه مردم کشور داشته و با پرداخت 
وام های قرض الحسنه و تسهیلات حمایتی این روند 

همچنان ادامه دارد.

سرپرست مدیریت فناوری اطلاعات 
و ارتباطات بیمه آرمان معارفه شد

آیین تودیع و معارفه سرپرست مدیریت فناوری 
اطلاعات و ارتباطات بیمه آرمان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی بیمه آرمان، جلسه تودیع 
و  فناوری اطلاعات  و معارفه سرپرست مدیریت 
ارتباطات با حضور مشاور و مدیر حوزه مدیرعامل و 

همچنین کارکنان این مدیریت، برگزار شد.
گفتنی است ، در ابتدای این جلسه مشاور و 
مدیر حوزه مدیرعامل  ضمن تشکر از زحمات و 
اقدامات ارزنده مهندس سید فرید موسوی و آرزوی 
حضور  با  کرد  امیدواری  ابراز   ، وی  برای  توفیق 
مهمی  گام  بتوان  جاوید  مهدی  محمد  مهندس 
در تحول حوزه های فناوری اطلاعات و ارتباطات 

متناسب با سیاست های بیمه آرمان داشت.
روابط عمومی بیمه آرمان ضمن تبریک جهت 
و  اطلاعات  فناوری  مدیریت  سرپرست  انتصاب 
ارتباطات ، برای کلیه همکاران ساعی و پرتلاششان 

آرزوی موفقیت دارد. 

دیدار مدیرعامل و هیئت مدیره 
شرکت بیمه دی با رئیس کل و هیئت 

عامل بیمه مرکزی ج.ا.ا 

مدیرعامل شرکت بیمه دی به همراه هیئت 
با رئیس کل  این شرکت، طی نشستی  مدیره 
نهاد دیدار و  این  بیمه مرکزی و هیئت عامل 

گفتگو کردند.
الملل؛  بین  امور  و  روابط عمومی  به گزارش 
طاهر موهبتی، مدیرعامل شرکت بیمه دی ضمن 
ارائه گزارشی از عملکرد این شرکت، حرکت بیمه 
دی را به سوی کسب سودآوری پایدار توصیف 
کرد و افزود: بیمه دی با تکیه بر دانش، تجربه، 
نوآوری و سرمایه انسانی، برنامه بلند مدتی برای 
نیل به اهداف خود تدوین کرده است که انتظار 
بیمه  داریم علاوه بر کسب رضایت حداکثری 
شدگان و ذینفعان، به عنوان عضوی از صنعت 
بیمه، نقش موثری در فرهنگ سازی، افزایش 
ضریب نفوذ بیمه و ارتقای سطح شاخص های 

رفاهی جامعه داشته باشیم.
علی استاد هاشمی رئیس کل بیمه مرکزی نیز 
با تاکید بر اهمیت تجهیز صنعت بیمه به ابزار 
هوشمند و دیجیتال محور، اظهار داشت: نهاد 
ناظر صنعت بیمه در آینده نزدیک برای تسهیل 
فناوری  های  فعالیت  سازی  یکپارچه  امر  در 

شرکت های بیمه، گام های موثری برمی دارد.
وی همچنین از تامین حقوق بیمه گذاران به 
عنوان خط قرمز نهاد نظارتی یاد کرد و گفت: ما 
از طرح های نوآورانه، تسهیل گر و تعمیم بخش 
شرکت های بیمه حمایت کرده و روند صدور 

مجوز به آنان را تسریع خواهیم کرد.

مدیرعامل بانک ایران زمین:
مجموعه موفق، رهبران و مدیران 

متعهد و با انگیزه دارد

به منظور افزایش میزان رضایت مشتریان و 
بازدهی بهتر، مراسم معارفه مدیران جدید بانک 

ایران زمین برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی؛ عبدالمجید پورسعید 
مراسم  این  در  زمین  ایران  بانک  مدیرعامل 
تخصص، خلاقیت و وفاداری را از ویژگی های 
اصلی یک مدیر بانکی بیان کرد و گفت: فعالیت 
یک مجموعه زمانی به ثمر خواهد نشست که 
رهبران و مدیران آن با تعهد و انگیزه زیرمجموعه 
خود را آموزش و تعلیم داده و در جهت اهداف 

تعیین شده حرکت کنند.
همچون  را  مجموعه  یک  اعضای  پورسعید 
حلقه های زنجیر به هم پیوسته دانست و افزود: 
مدیران باید با افزایش مشارکت همکاران در کلیه 
امور و ایجاد روحیه فعالیت تیمی، بازدهی واحد 
خود را بیشتر کرده و انگیزه کارکنان را افزایش 

دهند.
ایران زمین جدیت و تلاش  بانک  مدیرعامل 
و  رشد  عامل  را  مسئولین  و  مدیران  مضاعف 
ترقی یک سازمان اعلام کرد و خاطر نشان کرد: 
مدیران همچون قلب تپنده یک واحد هستند 
که با تلاش خود، خون را در رگ های مجموعه 
جاری و روحیه همکاری را در بین کارکنان خود 

تقویت خواهند کرد.
بانک  مدیرعامل  سوی  از  صادره  احکام  طی 
معاون  عنوان  به  بهمنیار  احمد  زمین  ایران 
به  کناروئی  حسینی  محمد  اطلاعات،  فناوری 
سمت مدیر امور شعب، مصطفی یزدان جو به 
عنوان مدیر امور اعتبارات، ناصر اخوان صفار به 
سمت رئیس اداره حسابداری مالیات و بیمه، لیلا 
بنی آدم به عنوان رئیس اداره بانکداری مجازی 
و عبدالقیوم یمرلی به سمت مدیر منطقه استان 
های خراسان جنوبی و سیستان و بلوچستان 

بانک ایران زمین منصوب شدند.

سازمان  اساسنامه  فوریت لایحه  یک  حالی  در 
تصویب  به  مجلس  مکران در  سواحل  توسعه 
رسیده است که حسین دهقان، نماینده ویژه رئیس 
جمهوری و دبیر شورای توسعه سواحل مکران اعلام 
کرده سند جدید توسعه سواحل مکران 1۵ مهر نهایی 
و ۲۵ مهر از آن رونمایی خواهد شد. تدوین کنندگان 
این سند تاکنون نتوانسته اند اقتصاددانان توسعه و 
فعالان مناطق آزاد را نسبت به این طرح اقناع کنند؛ 
این در حالی است که یک فوریت آن حتی در مجلس 
به تصویب رسیده است! در دو سالی که از تشکیل 
ستاد توسعه سواحل مکران با دبیری سرتیپ پاسدار 
منتقدان  بر  روز  به  روز  می گذرد  دهقان  حسین 
در  نتوانسته اند  حتی  و  می شود  افزوده  ستاد  این 
جغرافیای مکران، نخبگان، دانشگاهیان، علما و حتی 

نمایندگان مجلس را با خود همراه کند.
بومیان مکران نیز کنار گذاشته شدند!

محلی،  جامعه  به  مخالفت ها  این  از  بخشی 
علما، فرهیختگان، دانشگاهیان و نمایندگان مردم 
این  در  ملاحظاتشان  می گویند  آن ها  گردد؛  برمی 
دو سال در فرایند های ستاد توسعه سواحل مکران 
مطرح شده، اما در تدوین اساسنامه سازمان توسعه 
سواحل مکران اعمال نشده است. از طرفی یکی دیگر 
از عوامل مخالفت با ستاد توسعه سواحل مکران 
عدم استفاده از ظرفیت نیروی انسانی این منطقه 
در هسته مرکزی این ستاد به طور شایسته است تا 
دغدغه بومیان در فرایند توسعه حل شود؛ اما هنوز 
حسین دهقان فرصت حضور بومیان منطقه مکران 
را در ستاد توسعه سواحل مکران آنطور که شایسته 
و بایسته است فراهم نکرده و این ستاد به محلی برای 
افرادی تبدیل شده که در ساختمان شیشه ای خیابان 
مردم  برای  اما  هستند  مستقر  پایتخت  پاسداران 
مکران نسخه می پیچند!از سوی دیگر حسین دهقان 
تبدیل  شانگهای  و  دوبی  به  را  مکران  است  گفته 
خواهد کرد؛ اما این ادعا با کدام درایت و دوراندیشی 
مطرح است؟ آیا موقعیت سوق الجیشی و بی نظیر 
مکران همچون سایر مناطق آزاد ایران قربانی کوته 
فکری و ناهماهنگی ای نخواهد شد که سه دهه است 
مناطق آزاد ایران را قربانی کج اندیشی ها کرده است؟ 
متولیان توسعه سواحل مکران از یاد برده اند که 
توسعه این ساحل مهم و استراتژیک، بیش از آن 
که به اسناسنامه و تشکیل ستاد نیاز داشته باشد به 
تدبیر و تخصص نیاز دارد، همان فاکتورهای مهمی 
که باعث شده مناطق آزاد جبل علی در امارات و 
شانگهای در چین به موفقیت های چشمگیر دست 
پیدا کنند. مگر توسعه مکران با افزایش اختیارات 
منطقه آزاد چابهار امکانپذیر نبود که دولت با انبساط 
سواحل  توسعه  سازمان  دارد  قصد  خود  سازمانی 
مکران را ایجاد کند و بودجه ای از بودجه های کشور 

حیف شود؟!
اما و اگر های توسعه مکران

رئیس  نجفی،  سادات  رحمان  رابطه  همین  در 
شورای هماهنگی و همکاری فعالین اقتصادی مناطق 
آزاد در گفتگو با اقتصاد ۲۴ می گوید: آقای حسین 
دهقان گفته که مکران را دوبی و شانگ های می کند، 
باید گفت آرزو که عیب نیست! کشور ما، کشور 
پرظرفیتی است و اگر از زمان تشکیل مناطق آزاد به 
این مناطق به عنوان یک پروژه ملی توجه می شد و 
اجازه می دادند قانون آن را درست اجرایی شود ما 

می توانستیم رقیب جبل علی باشیم؛ اما…

و  قوانین  همیشه  صورت  هر  به  افزود:  وی 
بخشنامه ها و آیین نامه های ما به نفع کشور های 
همسایه تنظیم شده یعنی آب به آسیاب غریبه ها 
ریخته ایم! اگر این آب را در آسیاب آن ها نریخته 

بودیم امروز شرایط بسیار متفاوتی داشتیم.
فعالین  همکاری  و  هماهنگی  شورای  رئیس 
اقتصادی مناطق آزاد با اشاره به ظرفیت های بی بدیل 
کشور پهناور ایران گفت: طرح توسعه سواحل مکران 
طرح بسیار پرظرفیتی است به شرطی که همه ارکان 
و همه حوزه های حاکمیتی کشور حول این محور 
باشند. اگر سرنوشت مکران همانند مناطق آزاد ما 
باشد که مسائل آن ها را در سال های گذشته تجربه 
کردیم، طرح توسعه سواحل مکران نیز در حد آرزو و 

آمال باقی خواهد ماند و به اجرا درنمی آید.
متزلزل ساختن جایگاه دبیرخانه شورایعالی مناطق 

آزاد
به  نیز  آزاد  مناطق  کارشناس  صیادنورد،  مجید 
طرح  اساسنامه  ماده ۲۵  طبق  گفت:  اقتصاد ۲۴ 
توسعه سواحل مکران، انتخاب مدیرعامل و اعضای 
هیات مدیره سازمان منطقه آزاد چابهار نیز توسط 
صورت  مکران  سواحل  توسعه  سازمان  مدیرعامل 
مکران  سواحل  توسعه  سازمان  بنابراین  می گیرد؛ 
یک نهاد بالادستی نسبت به سازمان منطقه آزاد 
دبیرخانه  از  مستقل  صورت  به  که  است  چابهار 
شورایعالی مناطق آزاد عمل می کند. وی ادامه داد: 
سازمان توسعه سواحل مکران یک مجموعه گسترده 
از مناطق جغرافیایی با بهره مندی از مزایای مناطق 
عالی  شورای  دبیرخانه  از  جدا  عملاً  که  است  آزاد 
مناطق آزاد خواهد بود، در حالی که دبیرخانه در 
آن، جایگاهی ندارد. این در آینده در مسیر تحقق 

کارکرد های این سازمان ایجاد مشکل می کند.
صیادنورد با بیان اینکه این مساله تضعیف جایگاه 
دبیرخانه است و در عین حال تعدد نهاد های فرا 
اعمال  منبع  تنوع  به  حکمرانی  مسیر  در  استانی 
این  داد:  ادامه  می شود،  منجر  قانون  و  حاکمیت 
سازمان نهادی هم عرض در حوزه هماهنگ سازی 
نهاد دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد در سطح این 
مناطق محسوب می شود که امکان عملکرد فرانظارتی 
و تفسیر به رأی از قانون )چه قانون عادی، چه قانون 
مناطق آزاد و ...( به دلیل موقعیت جغرافیایی خاص 

این سازمان در آن وجود دارد.
تهدید ها و تحدید های تشکیل سازمان توسعه 

سواحل مکران
این کارشناس مناطق آزاد با اشاره به مسائل پیش 
روی این سازمانِ در شرف تاسیس گفت: سازمان 
توسعه سواحل مکران که نتیجه طرح توسعه سواحل 
مکران از دهه 80 شمسی در راستای تغییر زمین بازی 
استراتژیک جمهوری اسلامی ایران در خاورمیانه از 
خلیج فارس به دریای عمان و تلاش برای توسعه 
از  گریز  نیرو های  تبدیل  و  شرقی  جنوب  سواحل 
به فرصت های جذب جدید در شاخص های  مرکز 
بر  مشتمل  می شود،  محسوب  غیرعامل  پدافند 
بلوچستان  و  استان سیستان  از دو  بزرگی  گستره 
و هرمزگان است که مدیرعامل آن در عرصه اجرا 
باید نظرات استاندار هرمزگان و استاندار سیستان و 
بلوچستان را لحاظ کند؛ اما آیا بومیان و مسئولان 
این استان ها یعنی نمایندگان مجلس و مدیران کل 
استانی، حاضر به قبول نهاد بالادستی خود خواهند 
بود؟ وی با اشاره به اینکه تهدید ها و تحدید ها برای 
سازمان توسعه سواحل مکران مترتب است، ادامه 

داد: محرومیت های طولانی مدت و مضاعف، دور 
از مرکز توجه مرکز کشور بودن طی چند قرن، در 
کنار تنوع قومیتی، فرهنگی، مذهبی و... در گستره 
استان های ذیل این سازمان، به همراه تداخل های 
کارکردی و شرح وظایف با ارگان ها و نهاد های دیگر 
دولتی هماهنگی چنین سازمانی را در عمل بسیار 

دشوار می کند.
تقابل معنایی و کارکردی مکران با مناطق آزاد

صیادنورد با اشاره به اینکه عنوان سازمان توسعه 
تقابل  دارای  آزاد  با مفهوم منطقه  مکران  سواحل 
معنایی و کارکردی است، گفت: عنوان توسعه مبتنی 
بر این واقعیت است که در سواحل مکران، توسعه 
و زیرساخت وجود ندارد و هدف گذاری ایجابی ایجاد 
این سازمان جهت دستیابی به شاخص های توسعه 
پویا و پایدار بوده؛ اما مفهوم منطقه آزاد ناظر بر 
چنین بار معنایی بر محدوده جغرافیایی است که 
به دلیل زیرساخت های مناسب و مزایای قابل توجه 
دیگر دارای استعداد بهره مندی از مزیت مضاعف 
این  کنندگان  تدوین  ولی  می شود،  آزاد  منطقه 
سند می خواهند از کارویژه مناطق آزاد، کارکرد های 
توسعه ای منتج کنند که در آینده می تواند مشکل 
پایان  در  آزاد  مناطق  کارشناس  این  شود.  ساز 
خواستار طرح مباحث کارشناسی و علمی - پژوهشی 
بیشتری در قبال ایجاد، کارویژه و کارکرد های سازمان 
تجربه  کرد:  تصریح  و  شد  مکران  سواحل  توسعه 
مناطق آزاد تجاری - صنعتی ظرف سه دهه گذشته 
پیش روی ماست و کشورمان مجال تجربه مجدد 
مسیر های طی شده سابق را ندارد، که این خود یک 
فرصت سوزی در معادلات خاورمیانه و هارت لند در 
قرن پانزدهم شمسی و بیست و یکم میلادی است.

مساله مهاجران افغانستانی این روزها بیش از هر زمان دیگری به 
بحثی داغ در افکار عمومی ایران تبدیل شده و اتفاقا در سایه نبود 
اطلاع رسانی دقیق، صحنه هایی ناراحت کننده و تاسف بار نیز در این 

میان خلق شده است.
مهاجران افغانستانی یکی از پرشمارترین گروه های مهاجر را در ایران 
تشکیل می دهند. مطالبه برای قانونمند کردن روند مهاجرت به ایران در 
کنار انتشار گسترده تصاویری از وضعیت ناگوار مرزها و ... به حاشیه 
رفته و انتظار می رود بی عملی در این زمینه وضعیت را با بحرانی پیچیده  
مواجه کند. افغانستان یکی از مهمترین بازارهای صادراتی ایران بوده 
است که البته در دو سال اخیر، حجم واردات این کشور از ایران با 

کاهش چشمگیر مواجه گردیده است.
رییس پیشین اتاق ایران و افغانستان در گفت وگو با خبرآنلاین تاکید 
دارد: میزان صادرات ایران به کشور همسایه دو سال قبل چیزی در 
حدود سه میلیارد دلار بوده اما این رقم در شرایط کنونی به حدود 1.۲ 

تا 1.3 میلیارد دلار کاهش یافته است.
وی این کاهش را امری قابل بررسی دانسته و معتقد است باید 
دستگاه های تصمیم گیر دلیل این کاهش را رصد کرده و تلاش برای 

احیای بازارهای صادراتی را در دستور کار قرار دهند.
او گفت: پیش از استقرار طالبان، امریکا کمک هایی در محدوده چهار 
میلیارد دلار به افغانستان می کرد و این کمک ها تبدیل به کالا در این 
کشور می شد اما با استقرار حکومت جدید در افغانستان این کمک ها 
متوقف شد. وی گفت: جدا از قطع کمک های بین المللی، سختگیری در 

موضوع واردات کالا به افغانستان افزایش یافته است.
سرمایه گذاری افغانستانی ها در ایران چقدر است؟

سلیمی گفت: در کنار کاهش صادرات البته میزان سرمایه گذاری 
افغانستانی ها در ایران دستخوش افزایش شده است. می توانم بگویم 
درصدی  پنجاه  رشد  با  ایران  در  افغانستانی ها  سرمایه گذاری  میزان 
مواجه شده است. او در پاسخ به این سوال که تعداد سرمایه گذاران 
افغانستانی در سال جاری چه تعداد بود؟ گفت: ما هر سال بین بیست 
تا پنجاه سرمایه گذار افغانستانی داشتیم اما در یک سال و نیم اخیر ۲80 

سرمایه گذار افغانستانی وارد ایران شده اند.
مراقب مهاجرت ایرانی ها باشید 

او در بخش دیگری از این گفت وگو در پاسخ به این سوال که دلیل 
جو ایجاد شده پیرامون مساله مهاجران افغانی را چه می دانید؟ گفت: 
این ها مسائل سیاسی است. شمار مهاجران افغانستانی تا حدود هشت 
ميليون تخمین زده می شوند اما نکته اساسی این است که ما با خطر 

بزرگتری روبرو هستیم که باید در این زمینه حساس باشیم.
سلیمی در توضیح این مطلب افزود: خطر بزرگ همانا افزایش شمار 
مهاجران از ایران است، ما با کمبود اشکار نیروی کار روبه رو هستیم 
و این مساله واقعی است که مهاجران افغانستانی به نوعی جایزگین 

مهاجران ایرانی می شوند که از کشور می روند.
او گفت: بسیاری از صاحبان صنایع به ما می گویند ما به طور آشکار 
با کمبود نیروی کار روبه رو هستیم و اگر مهاجران افغانستانی را به کار 

نگیریم، ولو غیرقانونی دچار مشکل می شویم.

وی به دولت توصیه کرد مساله مهاجران را در چارچوب قانونی و 
بدون تحریم احساسات منفی از طریق قانون مداری حل کند.

سلیمی همچنین در جواب این سئوال که مهمترین دلیل مهار تورم در 
افغانستان طی دو سال اخیر چه بوده است؟ گفت: نه تنها تورم در این 
کشور مهار شده بلکه ارزش پول ملی افغانستان نیز دستخوش افزایش 
شده است .او با تاکید بر اینکه قوانین جاری در این کشور به کمک آمده 
است، گفت: بررسی ها نشان می دهد مبارزه با فساد بی امان است، 
البته حجم کنترل بسیار بالاست و اگر کسی اسکناس دلار داشته باشد، 

به سرعت شلاق می خورد.
وی در توضیح این مطلب اضافه کرد: در عین حال حکومت تازه در 
این کشور، هیچ رویه بانکی و بین المللی را تغییر نداد و به دلیل کاهش 
ورود ارز، مبادلات جهانی خود را کند کرد. حتی طالبان پیگیر است که 

به اف ای تی اف بپیوندد و در این راستا تلاش می کند
او گفت: پنج کشور پاکستان، افغانستان، ایران، عراق و کره شمالی 
در لیست خاکستری اف ای تی اف بودند که پاکستان به تازگی از این 
تاکید کرد:  او  اما دیگران در کنار ما مانده اند.  فهرست بیرون آمده 
هرچند شخصا معتقدم به دلیل حجم بالای پولشویی بابت تجارت مواد 
مخدر در افغانستان، پیوستن این کشور به اف ای تی اف دشوار است اما 

تلاش این کشور برای رسیدن به این هدف مشاهده می شود.
وی گفت: البته باید در نظر داشت که ما هم خواهان پیوستن به 
اجرا  را  اعلامی شان  نیستیم رویه های  اما حاضر  اف ای تی اف هستیم 

کنیم.

توسعه سواحل مکران بیش از سازمان به کارآمدی و عقلانیت نیاز دارد

 فرصت سوزی مکران 
یک فوریت لایحه اساسنامه سازمان توسعه سواحل مکران در حالی در صحن علنی مجلس به تصویب رسید که این لایحه مخالفان زیادی دارد. مجید 

صیادنورد، کارشناس مناطق آزاد می گوید: تشکیل سازمان توسعه سواحل مکران باوجود همه ظرفیت ها و فرصت ها نیازمند مداقه بیشتری است. 

دورخیز افغانستان برای پیوستن به اف ای تی اف اعلام جزئیات سرمایه گذاری افغانستان در ایران

سازمان توسعه 
سواحل مکران 

در راستای 
تغییر زمین بازی 
استراتژیک ایران 

در خاورمیانه 
از خلیج فارس 
به دریای عمان 

و تلاش برای 
توسعه سواحل 
جنوب شرقی و 
تبدیل نیرو های 

گریز از مرکز 
به فرصت های 
جذب جدید 

در شاخص های 
پدافند غیرعامل 
محسوب می شود

مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: زمانی به نتیجه مطلوب و دلخواه 
می رسیم که مشتری همه خدمات خود را در قالب بانکداری دیجیتال و همراه بانک 

دریافت کند.
به گزارش روابط عمومی و امور مشتریان بانک قرض الحسنه مهر ایران، جلسه 
صف و ستاد بانک در استان اصفهان با حضور دکتر»سید سعید شمسی نژاد« 
مدیرعامل، دکتر »احمدرضا کریمی« معاون امور استان ها، دکتر »روح الله قاسمیان« 
مشاور مدیرعامل و رئیس اداره کل روابط عمومی و امور مشتریان، »احسان غلامی« 
رئیس اداره کل بازاریابی و توسعه کسب وکار، »رضا اسفندیاری« مدیر شعب بانک 

در استان اصفهان و جمعی از مدیران برگزار شد.
در این جلسه دکتر »سید سعید شمسی نژاد« مدیرعامل بانک، اظهار داشت: 
بانکداری قرض الحسنه و به خصوص بانک قرض الحسنه مهر ایران نشان داده با 
عملکرد مطلوب خود می تواند سرآمد باشد و این بالندگی، مردم را برای استفاده از 
خدمات بانک قرض الحسنه مهر ایران مشتاق تر کرده است. »شمسی نژاد« گفت: 

خوشبختانه توانسته ایم شاخص های عملکردی بانک را بهبود بخشیم.
خدمات بانکداری دیجیتال در بانک در حال پیشرفت است اما زمانی به نتیجه 
بانکداری  قالب  را در  مطلوب و دلخواه می رسیم که مشتری همه خدمات خود 

دیجیتال و همراه بانک دریافت کند. 
وی با اشاره به اقدامات بانک در خصوص افزایش سقف وام قرض الحسنه، بیان 
کرد: سقف پرداخت وام به 300میلیون تومان برای اشخاص حقیقی و 7۵0میلیون 

تومان برای اشخاص حقوقی افزایش داده شده است. 

خدمات دیجیتال بانک قرض الحسنه مهر ایران گسترش یافت
در ادامه جلسه دکتر »احمدرضا کریمی« معاون امور استان ها، گفت: عملکرد 
بانک قدردان زحمات  اولیای  استان اصفهان مطلوب است و مجموعه  بانک در 
کارکنان استان هستند. وی افزود: هدف ما توسعه همه  جانبه خدمات غیرحضوری 
است تا منجر به خلوت شدن شعبه ها  شود. در حال حاضر 30درصد از وام های 
پرداختی از طریق درگاه های غیرحضوری پرداخت می شود و همراه بانک مهریران با 

۶میلیون کاربر در بین دیگر بانک ها، رتبه سوم را کسب کرده است.
کریمی بیان کرد: فرهنگ قرض الحسنه مبتنی بر تلاش است و خوشبختانه حوزه 

خدمات دیجیتال بانک قرض الحسنه مهر ایران در حال گسترش است.
شود استفاده  مشتریان  تکریم  برای  قرض الحسنه  سفیران  ظرفیت   از 

دکتر »روح الله قاسمیان« مشاور مدیرعامل و رئیس اداره کل روابط عمومی و امور 
مشتریان نیز گفت: یکی از محورهای اساسی، وفادارسازی مشتریان است و شعب 
باید از ظرفیت سفیران قرض الحسنه برای وفادارسازی مشتریان استفاده کنند و 
مشتریانی را که شایسته تقدیر هستند از طریق نماینده روابط عمومی استان به ما 
معرفی کنند تا از آن ها تقدیر شود. وی افزود: خدمات الکترونیک در زمان افتتاح 
حساب توسط همیاران مشتری ارائه می شود و ضرورت دارد شعب بانک از سوق 
دادن مشتری به مرکز تماس خودداری کنند؛ زیرا همه خدمات بانکی در مرکز تماس 

ارائه نمی شود و باعث نارضایتی مشتری می شود.
»قاسمیان« گفت: پاسخگویی اصلی مهم است و لازم است شعب با برنامه ریزی 

در طول روز، ساعتی را برای پاسخگویی تلفنی به مشتریان اختصاص دهند.

وی بیان کرد: رعایت شئونات اخلاقی و اسلامی بسیار مهم و اثرگذار است و باید با 
صبر و شکیبایی با ارباب رجوع برخورد کنیم تا تنش ایجاد نشود.

طرح »مهریارپلاس« جذب مشتریان را افزایش می دهد
در ادامه جلسه »احسان غلامی« رئیس اداره کل بازاریابی و توسعه کسب وکار، 
گفت: بانک قرض الحسنه مهر ایران آمار عملکرد بی نظیری را ثبت کرده و پیش بینی 

می کنیم تا پایان سال رشد چشمگیری خواهد داشت.
وی با اشاره به عملکرد بانک در طرح مهریار، افزود: استان اصفهان در طرح 
مهریار، سازمان ها و شرکت های خوبی را جذب کرده و جزو برترین استان ها به 
شمار می رود. »غلامی« اظهار داشت: در مجمع صف و ستاد آتی »مهریارپلاس« 
را رونمایی خواهیم کرد که جذب مشتریان را افزایش می دهد. وی افزود: در حال 
بررسی و رصد مشتریان راکد حقیقی و حقوقی هستیم تا با همکاری استان ها این 
مشتریان را از حالت راکد خارج و به مشتریان فعال تبدیل کنیم و این موضوع در 

مورد تفاهم نامه های سررسیدشده غیرفعال در حال انجام است.
اطلس  تدوین  حال  در  گفت:  توسعه کسب وکار،  و  بازاریابی  کل  اداره  رئیس 
مشتریان هستیم، با این کار خواهیم فهمید در هر حوزه چقدر مشتری وجود دارد و 
چند درصد از آن ها مشتریان بانک هستند، در واقع این اطلس به ما می گوید الآن 

در کدام نقطه قرار داریم و چه مسیری را باید طی کنیم.
بانک قرض الحسنه مهر ایران، بانکی اسلامی است

»رضا اسفندیاری« مدیر شعب بانک در استان اصفهان نیز به میزان منابع جذب 
شده و درصد رشد آن نسبت به پایان سال گذشته اشاره کرد و با ارائه میزان رشد 

مصارف بانک در استان اصفهان و استفاده عموم مردم از وام های قرض الحسنه، 
آینده ای روشن را برای بانکداری قرض الحسنه متصور شد. وی گفت: میزان نفوذ 
قرض الحسنه در استان اصفهان بسیار افزایش یافته و امروزه از بانک قرض الحسنه 

مهر ایران به عنوان بانکی اسلامی یاد می کنند.
در پایان این جلسه پرسش هایی توسط کارکنان استان اصفهان مطرح و پاسخ 

داده شد.

شمسی نژاد:
نتیجه مطلوب بانک، دریافت خدمات بانکداری دیجیتال و همراه بانک توسط مشتری است


